
Zápis zo zasadnutia Akademického senátu FRI UNIZA  

zo dňa 14.4.2025 
 

Prítomní členovia: Bachratý, Gonda, Hrabovský, Jacko, Karpiš, Koniar, Kostolný, Kubušová, Malichová, 

Moravčík, Ružbarský, Ševčík, Tarábek, Uramová, Varga 

Neprítomní členovia: Holubčík, Majer, Novák, Oleš, Pančíková, Piatriková, Soviar 

Hostia: Kršák, Lendel, Rešetková 

 

Program rokovania: 

1. Prerokovanie návrhu na zmenu organizačnej štruktúry FRI UNIZA. 

Zasadnutie AS FRI otvoril predseda AS p. Varga, privítal členov a hostí a konštatoval, že senát je 

uznášaniaschopný s počtom prítomných členov 14. Rokovanie prebiehalo hybridne v miestnosti RA101 a 

prostredníctvom aplikácie MS Teams. 

Predseda AS predložil program rokovania na schválenie 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 14, za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0. 

 

1. Prerokovanie návrhu na zmenu organizačnej štruktúry FRI UNIZA. 

P. dekan odôvodnil potrebu zmeny organizačnej štruktúry. P. Ružbarský sa informoval o finančnom pokrytí 

vytváraných miest. P. dekan odpovedal, že miesta budú finančne kryté z nových projektov. P. Bachratý sa 

opýtal, či sú nové miesta vytvárané pre zamestnancov z Fakulty humanitných vied UNIZA (FHV), ktorá 

zaniká. P. dekan reagoval, že miesta sú vytvárané pre absolventov FRI, avšak jedná sa o štandardné výberové 

konanie, na ktoré sa môže prihlásiť ktokoľvek, vrátane zamestnancov FHV. P. Gonda sa informoval, či je 

možné, aby v súvislosti so zrušením FHV bolo nejaké miesto automaticky priradené nejakému jej bývalému 

zamestnancovi. P. dekan reagoval, že to nie je možné. P. Uramová sa informovala, či je potrebné rušiť jedno 

pracovné miesto na CIT. P. dekan odpovedal, že toto miesto je dlhodobo neobsadené.  

Predseda AS predložil návrh na schválenie. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 15, za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0.  

Uznesenie č. 2025/6: AS FRI UNIZA schvaľuje "Návrh na zmenu organizačnej štruktúry FRI 

UNIZA". 

 

  



Úlohy: 

 

Aktuálne úlohy Zodpovedný Termín 

Vypracovanie metodiky využívania AI počas štúdia na FRI p. prodekan Lendel Najbližšie 

zasadnutie AS 

FRI UNIZA 

Vypracovanie prehľadného zoznamu voliteľných predmetov 

s počtom prihlásených študentov za posledné roky a jeho 

predloženie členom senátu. 

p. prodekan Lendel Najbližšie 

zasadnutie AS 

FRI UNIZA 

Vypracovať štatistiky ohľadom praktických cvičení 

z matematiky a informovať o efektivite imatrikulačného testu. 

Zhodnotiť ohlasy učiteľov tohto predmetu. 

p. prodekan Lendel Najbližšie 

zasadnutie AS 

FRI UNIZA 

Analyzovať koľko študentov z tých, ktorí absolvovali a z tých, 

ktorí neabsolvovali PS dokončí 1. ročník. 

p. prodekan Lendel Najbližšie 

zasadnutie AS 

FRI UNIZA 

Urobiť štatistiku ako sa vyvíja štúdium u tých, ktorí boli 

prijatí na základe úspešného riešenia olympiád. 

p. prodekan Lendel Najbližšie 

zasadnutie AS 

FRI UNIZA 

 

 

V Žiline 14.4.2025 Zapísal: M. Varga 

 Schválil: M. Varga 


